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Szanowna Pani

Mariola Gawlowska

Radna Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na Pani interpelacjg wniesionq podczas obrad XMIV sesji Rady Miasta Wloclawek

w sprawie zbudowania pny Szkole Podstawowej nr 2 nowego, bezpiecmego wejScia do sali
gimnastycznejod strony boiska onz remontu dachu i elewacil upzejmie informujg, co nastgpuje:

1, Odno6nie wej6cia do sali gimnastycznej od strony boiska, zorganizowane jest spotkanie
na terenie szkoly z Rzeczoznawcqdo spraw zabezpieczen pzeciwpoZarowych w celu ustalenia,

czy pzedmiotowe dzwi mogq zostad zamurowane, czy sq niezbqdne z uwagi na wymagania
pzeciwpo2arowe, O ustaleniach podjgtych na w/w spotkaniu zostanie Pani Radna
poinformowana niezwlocznie w odrqbnej korespondencji.

2. Dach zostal wyremontowany w roku 2011 w ramach zadania inwestycyjnego pn. ,,Program Dach

- modemizacja pokryi dachowych".

3. Wykonanie elewacji na Szkole Podstawowej nr 2 zostanie zaproponowane do projektu planu

bud2etu miasta Woclawek na kolejne lata w ramach zadari inwestycyjnych,

Do wiadomo6ci:

1. Wydzial Organizacyjno - Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003.385.2017
2. Biuro Rady Miasta, w miejscu

Z powa2aniem

ala A.P.


